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Lokalbestyrelsesmøde, Thise skole og SFO onsdag den 4.juni 2024 kl. 16.30-18.30 
 

Deltagere: Gitte, Katrine FS., Bente, Sarah, Kathrine H, Jeppe, HP og Anne 

Afbud: Hannibal 

Mødeledelse: Bente, Referent: Anne  

Dagsorden 

Emne Ansvarlig Tid Forberedelse Mål/udbytte Konklusions- og aftalereferat 

Velkommen og 
rammesætning 

Bente   Lande og få en 
kop kaffe 

 

Nyt fra elevrådet Jeppe og Hannibal   Nyt fra 
skolebestyrelsen 

 

Fårup 

Det er ærgerligt, at der ikke er så mange 
elevrødder til skolebestyrelsesmøderne.  

 

Vi skal i Fårup :D! 

Status på 
støtteforening 

HP og Bente   Status og evt tiltag   HP og Bente har været til ekstraordinær 
generalforsamling. Vi er blevet en del af 
støtteforeningen nu, og vi må derfor 
bruge deres CVR-nummer. Der oprettes 
separate konti.   

 

Vi skal have aftalt de forskellige 
roller/opgaver.  
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Skolen har et stort ønske om at søge 
midler til indretningen af Aulaen.  

Vi kan trække på Betina i børnehaven ift. 
kontakt til Winnie (rigtig godt styr på 
fonde).  

Skolens støtteforening kan modtage 
penge fra forældre (på egen konto).  

Forældre skal vide, at man kan blive 
medlem (støttere) af støtteforeningen – 
her er minimumsbeløbet pr. 
person/husstand fastsat til: 25/30kr. 

Det må IKKE hedde ’kontingent’, men 
skal derimod hedde ’støttebeløb’. 

Vi sender dette ud i begyndelsen af det 
nye skoleår.  

Vi skubber også at kigge på ansøgninger 
til primo det nye skoleår.  

Alle har øjne og ører åbne for potentielle 
fonde. 

AH bistår med det skriftlige, men skolen 
må ikke selv sende ansøgninger.  
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Status vedr princip 
for mobiltelefoner 

Arbejdsgruppen:  

Bente 

Gitte 

Katrine FS 

  Status og aftaler 
videre 

Vi går med princippet fra 
Hedegaardsskolen. Vi afventer kopi fra 
HE og kopierer dette når det kommer.  

Skolen skal anskaffe sig mobil-skabe.  

Bente og AH taler videre om mulig 
kontakt til indkøb af skabe.  

Status vedr 
Madordning 

Anne og Bente   Opsamling på 
drøftelser fra 
sidste møde 

Elevernes store ønske er at kunne bestille 
mad 2 gange om ugen.  

Hvis skolen kan håndtere bestilling, så 
kan Menu i Saltum godt levere et par 
ting ugentligt (Bente kontakter Menu ift 
bestilling/levering og betaling) 

 

Forslag: 

Frugtskål 

Sliders 

 

Gitte vil gerne høre White-team om de 
ville kunne hjælpe med levering fx mod 
en tak i form af en kurv eller lign. Om 
året.  

 

Betaling og bestilling: 
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I tekstfeltet på mobileoverførsel skal der 
stå: Navn, fase + menu 1 eller 2.  

 

Nyt fra: 

Formanden 

 

Personale 
(skole/SFO) 

 

Skole/SFO-leder 

 

Evt. lukket møde 

 

 

Bente 

 

HP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

Formand: 

Bente har frasagt sig sin post i 
Ungdomsskolen. Der er et ønske om, at 
skolebestyrelse er rep. I denne. Bente har 
lovet at spørge om der er én, der har lyst 
til at være en del af bestyrelsen dér. Hvis 
lysten er der, så kan Bente kontaktes.  

 

Fortsat fokus på sammenlægningen ift. 
Midtbyskolen.  

 

SB arbejder på Princip for lektier. Dette 
afventes.  

 

SB har kigget på folder om 
”klasseforældreråd”.  

Der bliver brug for en Thise-version, så 
den passer til faserne.  
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Anne: 

Personaleansættelse 

Status på 
forandringer 

Forældrerespons for 
kommende skoleår 

(klassekasse / 
fødselsdage) 

Aktivfrikvarter.dk 

Trivselsmåling 

 

Datoer til næste års 
møder: 

Forslag: 

10/9 

10/12 

AH og Bente skriver denne, så den er klar 
til skoleårets start.  

 

SB igen den 25/6. 

 

Personale: 

Personalet er pt meget optaget af næste 
skoleåret. Alle er spændte – og bruger 
meget energi på at blive klar.  

Stor taknemmelighed for hjælpen til 
skolefesten.  

 

Skole- og SFO-leder: 

 

Der er blevet ansat en ny pædagog til en 
stilling på 32 timer fordelt på SFO og 
skole. Der gives snarest mere info om 
vedkommende.  

 

Vi er lykkedes med at få sponsorere til en 
multibane. Den forventes klar inden start 
efter sommerferien.  
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25/2 

22/4 

3/6 

Der er kommet en del positive 
tilbagemeldinger efter info-aften med 
forældrene. Der var flot tilslutning til 
mødet.  

Der kom spørgsmål vedr. klassekasser 
samt afholdelse af fødselsdage. LB 
fastholder samme princip som der følges 
pt vedr. fødselsdag – nu blot på 
faseniveau i stedet.  

• Enten inviteres alle, eller så 
inviteres alle drenge/piger.  

•  
• Klassekasser følger klassetrinet. 

 

• I forældrerådene skal der derfor i 
hver fase være repræsentanter 
fra hver klassetrin, så de udgør et 
samlet fase-forældreråd, hvor 
hver kan varetage egen 
klassekasse, men arrangere fælles 
for hele fasen. 

•  
• Det betyder, at skolen ved første 

forældremøde efter 
sommerferien skal sørge for at få 
dannet fase-forældreråd, hvor 
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begge klassetrin sidder 
repræsenteret.  

 

Alle datoer aftalt, og godkendt! 

 

Første møde næste skoleår skal der 
vælges ny formand samt evt genvælges 
to nye rep.  

 

Dette skoleårstrivselsmåling har gjort, at 
skolens næste skoleår vil have fokus på 
følgende: 

 

• Fase 1 
• Synlig medbestemmelse 

• Ugeskema (felt: 
DU bestemmer 
inkl. mulige 
hjælpekort) 

• OMA 
• Ugentlig ”Fasens 

tid” (grupper 
bestemmer på 
skift) 

• Fase 2 
• Sociale mål 
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• Nøgleord i fasen: 
Skoleglæde, Ro, 
Fællesskab og 
Medbestemmelse 
(OMA og UDL) 

•  
• Fase 3  afventer  

 

• Fælles 
• Toiletter 

• Elevrådet: 
• Toiletundersøgelse 
• Toiletvandringer 
• Indsats på miljø, 

indsatser og 
adfærd 

 

Thise Ladegård har henvendt sig til 
skolen og frabedt sig, at skolen benytter 
området bag skolen med minde, at der 
betales leje for alle 40 hektar. 
Forvaltningen og skolen er aktuelt i 
dialog om håndtering af denne sag. 
Indtil da kan skolen ikke benytte 
områderne bag skolen.  
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Sommerhygge-
afslutning 

   Skolen sørger for 
forplejning.  

 

Godkendelse af 
referat 

AH      Godkendt 

Evt./ Tak for i aften Bente    Forældrebekymring vedr fællespasning i 
ferier og på skolefri-dage. Øverste 
ledelse er informeret. Beslutningen er 
politisk. Thise skole/SFO er 
opmærksomme på det bedste for 
børnene, som er muligt i denne 
konstellation.  

 

Kommende møder: 
Forslag til hjemmesiden  

Årshjul inkl. Principper, som skal behandles lokalt – gennemgang af nuværende principper.  

Princip vedr sponsorering og reklame 

Børnesyn 

Oplæg om økonomi i skolevæsenet ift specialtilbud/almenttilbud 

Oplæg fra AH om deltagelsesmuligheder for alle og specialpædagogik i alment tilbud 

Sproget blandt børnene 
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